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REFERAT 

BESTYRELSESMØDE 

 

 

Tirsdag d. 4. juni 2024, kl. 1900 

Kasernen, Lokale 3.45 

 

Deltagere:  Lars Møller Andersen 

 Orla Jessen 

 Anders Otto Nielsen 

 Viggo Petersen 

 John Larsen 

 Preben Jensen 

  Per Berthing 

  Else Dupont 

  Hans Erik Jensen, ref. 

 

1. A: Fugl, fisk og fejring. 

Hans Erik har set en natravn i en villahave i Nordborg. Det vurderes, at det var en trækfugl. 

 

 

1. B: Referent for mødet aftales. 

Hans Erik blev valgt til referent. Hans Erik foreslår, at ordningen fremadrettet gøres permanent. 

 

 

2: Økonomiudvalg: 

Vi gennemgik status for økonomien. Budgettet er stramt og vi holder opmærksomt øje med vores udgifter. 

 

Memberlink til kontingent-opkrævning fra 2025. 

Memberlink er et firma med løsninger til medlemsadministration og -styring. Firmaet kan også levere hjem-

meside. Memberlink er gratis for foreninger. Preben vurderer, at løsningen er stort set udgiftsneutral, fordi vi 

kan spare udgifterne til den nuværende hjemmeside. 

 

Vi undersøger mulighederne og fremlægger information på næste møde. 

 

 

3: Daglig ledelse: 

3A: Orientering om vandboring i Frøslev Plantage.  

Der er etableret en ny vandboring i Frøslev Plantage nær kendt sortspættehul. Der er ingen ynglende fugle i 

år. Det er ærgerligt, men vi gør ikke mere. OAS arbejder ikke naturpolitisk. 

 

3B: Forslag om modernisering af foreningens vedtægter. 

John Larsen har udarbejdet et forslag til ny og mere moderne vedtægter.  
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Vi drøftede oplægget, som vi ser positivt på og vil fortsætte arbejdet på de kommende bestyrelsesmøder. De 

nye vedtægter vil på et tidspunkt blive præsenteret på et medlemsmøde. 

 

3C: Debat om principiel informationspolitik i OAS. Hvilke informationer sender vi i fremtiden: 

Facebook bliver den primære kommunikationsform blandt medlemmer, når den er fuldt oppe at køre. John er 

den primære Facebook-administrator med Viggo og Per som administrator back-up. 

 

OASMail anvendes kun til at annoncere alle kalenderstyrede arrangementer. Ture, generalforsamlinger, 

medlemsmøder. 

 

OAS Web (hjemmesiden). Bloggen bliver nedlagt, når Facebook kommer op at køre. 

 

Vi skal sikre relevansen og værdien for Panurus. 

 

Hvad gør vi ved de gamle billeder? De gamle udgaver af Panurus tør vi ikke lægge ud offentligt af hensyn til 

potentielle problemer med ophavsret. 

 

3D: Hvordan hverver vi nye medlemmer i fremtiden? 

Punktet blev udsat til næste møde. 

 

3E: Fremtidige punkter til bestyrelsesmøder fra “gemmekassen”: 

 

• OAS´60 års jubilæum i 2025  

Jubilæet er i februar eller marts. Hvordan gør vi det? Højt prioriteret. Skal på næste møde. 

 

• Familiemedlemskab. 

Preben foreslår et beløb på 350 kr./år for en familie. Tænk over det. 

 

 

4. Forenings-lokale-gruppen. Aktuel orientering. 

Gruppens ønskeseddel i forhold til Norlys-bevillingen blev gennemgået. 

 

Køkkenet er allerede indkøbt. Vi prioriterer indkøb af PC med Office365 abonnement (som bliver en årlig 

driftsudgift). Vi køber desuden 28 stk. stabelstole og 1 kontorstol. 

 

 

5. Redaktionsgruppen. Aktuel orientering. 

Det nye Panurus er på trapperne. Bliver færdig i week-enden. 

 

Når der er kommet 5-6 nye medlemmer vil gruppen lave en fælles introduktion til de nye medlemmer i møde-

lokalet. 

 

 

6. Projekt- og praksisgruppen. Aktuel orientering. 

Hans Erik orienterede om skalleslugerprojektet. Alle kasser er besøgt. KIaus Bo har lavet artikel til Panurus. 

Der er fundet 20 ynglende Stor Skallesluger, 5 ynglende natugler, 1 egern og en rødstjert. Niveauet svarer 

stort set til de øvrige år. 
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Nogle af kasserne har været fejlkonstrueret fra begyndelsen med sprækker mellem brædderne. Skalleslu-

gerne vil ikke bruge dem. Det vil natuglerne dog godt. Andre kasser bærer præg af mange års brug. Vi skal 

have gjort os nogle tanker om renovering af kasserne, som ikke indebærer, at foreningens medlemmer skal 

klatre på stiger. 

 

Lars Møller er i dialog med Naturstyrelsen om en renoveringsplan for kasserne. Hans Erik skal sende noget 

materiale til Naturstyrelsen (v/Lonnie Jessen). 

 

Hans Erik har identificeret relevante lokaliteter for digesvaletællingen og alle lokaliteter er bemandet. 

 

Kulturnatten er d. 6. september og vi får den sædvanlige placering på havnen  

 

Der skal opstilles telt, bord og fugle på havnen. Standen bemandes med 4 personer. Varighed ca. kl. 17 – 

23. Desuden skal der bruges to personer i klublokalet og vi skal understøtte bemanding af telt ved kasernen. 

 

 

7. Fondsgruppen. Aktuel orientering 

Afventer missionspapir 

 

 

8. Turudvalg. Aktuel orientering. 

Gode ture. Vi har haft Mjelssø/Bundsø med 19 deltagere. Frøslev Plantage er lige på trapperne. Programmet 

for 2. halvår 2024 er på plads. 

 

Der kommer Universe og Naturvejlederdag i september. 

 

 

9. Evt. 

Per efterlyser nye beskrivelser af lokaliteter til hjemmesiden 


